
Årsmötesprotokoll 2011 

Kyrkans familjerådgivares förening (KYFA) 

Protokoll fört vid KYFAs årsmöte 21 oktober 2011 

1. Årsmötet öppnades 

2. Mötet ansågs vara behörigt utlyst 

3. Dagordningen fastställdes 

4. Röstlängden godkändes 

5. Birgitta Gentele valdes till mötets ordförande 

6. Lena Skogens valdes till sekreterare 

7. Till justerare av protokollet valdes Åsa Hansson och Bodil Wrangsjö 

8. Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna 

9. Den ekonomiska rapporten lades med godkännande till handlingarna 

10. Revisionsberättelsen lades med godkännande till handlingarna 

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010-10-21 – 2011-10-20 

12. Lars Crondahl och Margareta Ericsson valdes till ordinarie styrelseledamöter på 2 
år 

(omval) och Christina Hänström (nyval) till suppleant på 1 år 

13. Helen H. Flygare (omval) och Anette Kilefors (nyval) valdes till revisorer på 1 år 

14. Till revisorssuppleant omvaldes Kerstin Strömberg 

15. Till valberedning valdes Maria Johansson (omval) och Charlotte Persson (nyval) 

16. Beslutades att medlemsavgiften behålls oförändrad på 250:-/år 



17. Angående anordnade av befattningsutbildning. Bettan Johnsson efterlyser 
synpunkter 

på nya arbetsformer. Efter diskussion beslutar årsmötet att KYFAs styrelse arbetar 

vidare med frågan på försök fram till nästa årsmöte i enlighet med sitt förslag nedan: 

- Inför varje enskild befattningsutbildning skickar konsulenten i samråd med 

auktorisationsgruppen ut en förfrågan om intresse och fastställer en referensgrupp 

- Konsulenten och referensgruppen arbetar fram ett kursinnehåll utifrån underlag på 

kriterier från auktorisationsgruppen, tidigare utvärderingar och önskemål om 

innehåll från kåren. 

- Auktorisationsgruppen granskar kursplanen 

- KYFA s styrelse godkänner kursen 

- Konsulenten verkställer och är kursansvarig 

18. Övriga frågor: 

- Besvaras en fråga jakande om att passiv medlem kan delta på KYFA s studiedagar 

- Bettan Johnsson informerar om förändring av sekretess. Vidare information bör 

bevakas och riktlinjerna kommer att förändras 

- Lennart Melander rapporterar från KFRs studiedagar. 

- Lennart Melander avtackar Katarina Hultkranz för hennes engagemang i styrelsen 

19. Årsmötet avslutades 

 

 

 


